
Bilag 6 

 

Gode Venner 

 

Jeg har nu set mere på papirerne fra i går og bliver mere overrasket, den 21. august 2017 havde 

Flemming og jeg møde med Peter Kjærsgård teknisk direktør og en ledende medarbejder, omkring 

Tune Seniorby. 

 

Den rapport som i fik i går var dateret den 22. august, der blev ikke nævnt et ord om denne 

væsentlige indstilling til Erhvervsstyrelsen. 

 

Det kan jeg kun opfatte som man igen kører uden om borgerne i Tune. 

 

Jeg har i dag haft en lang samtale med Erhvervsstyrelsen som informerede om, at man ikke skal 

forvente at støjgrænserne bliver ændret  med forslag til Spor 2. 

 

Erhvervsstyrelsen forventer at der i kommunerne er en dialog med de borgere, som bliver berørte 

 

Roskilde Lufthavn ejes af Københavns Lufthavn som arbejder med trafikplaner for begge lufthavne. 

 

Med Venlig hilsen 
 
Sven Edelmann 
Formand Tune Lokalrådsforening 
 


